
Referat 
Fra styremøte i Bertilia Boligsameie på «Åpent Bakeri» 22. oktober 2018. 
 
Til stede: Per Ove, Hege, Janne og Terje. 
 
 
Soilrørsaken: 
 
Vedtak: Siden utskiftingen av soilrørene i 2. og 3. etasje til venstre i oppgang A ble bestemt 
av Per Ove og Janne – som utgjør flertallet i styret – lager de en fremstilling av saken til den 
ekstraordinære generalforsamlingen – og svarer advokat Morten Poulsson. Kopi av 
saksfremstillingen sendes til samtlige sameiere før den ektraordinære generalforsamlingen,. 
 
Rehabiliteringen av pipene: 
 
Vi har fått innvilget i OBOS-banken et lån på kr 1 000 000 med en flytende rente på p.t. 3,65 
% og en nedbetalingstid på 25 år. Lånet er – i tråd med vedtaket på siste årsmøte - tatt opp 
med sikte på å dekke blant annet anslaget på kr 700 000 for å utbedre 10 pipeløp. 
 
Fellesarbeidet med rehabiliteringen starter 7. november. Plast m.m. kjøpes inn av styret til de 
enkelte leilighetene. 
 
Mycoteam-saken: 
 
Hege prøver å få enda en anbefaling fra Mycoteam på en bedrift som kan utføre det aktuelle 
arbeidet. 
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